
 
 BINNENGEKOMEN 

TEAM POSTBEHANDELING EN 

ARCHIVERING 

 D.D. 31-01-2025 

 No. 2025.00402 

 Portefeuillehouder: Pas 

 Team: Beleid Jeugd en Onderwijs 
 

Aan het college van burgemeester en wethouders van Maastricht 
Postbus 1992 
6201 BZ  MAASTRICHT 
 
Maastricht, 31 januari 2025 
 
Betreft: Schriftelijke vragen - IHP Voortgezet (Speciaal) Onderwijs en Binnensportaccommodaties 
2025 t/m 2040 
 
Geacht college, 
 
Wij hebben naar aanleiding van de inforonde, stadsronde en diverse gesprekken met 
belanghebbenden nog een aantal vragen over o.a. de tot standkoming van het voorliggende IHP die 
tot de uiteindelijke keuzes hebben geleid, zoals die nu voorliggen. 
 
Het betreft de volgende vragen. 
 

1. Het blijkt dat de Jehova-kerk gelegen op het terrein Bemelergrubbe in eigendom is van deze 
gemeenschap. Wat betekent dit voor de doorgang van het project en de mogelijke financiële 
consequenties als de gemeente moet overgaan tot aankoop van het pand? Als de Jehova 
gemeenschap niet wil overgaan tot verkoop, welke problemen doemen dan op voor het 
voorliggende plan Bemelergrubbe en kan dat leiden tot vertraging? 
 

2. Tijdens de stadsronde bleek dat een criterium wel erg leidend was, namelijk de centrale 

ligging van het nieuwe vmbo/havo college op de Bemelergrubbe.  Zonder deze centrale 

ligging geen vmbo/havo-school die levensvatbaar zou zijn. Kunt dit nog eens duiden want op 

de huidige locatie (Eenhoornsingel) komen ook veel kinderen uit het Heuvelland en 

Maastricht-Oost maar ook uit West en is er geen sprake van een centrale ligging. 

 

3. Uit gesprekken met volleybalvereniging De Jokers blijkt dat deze nu al kampen met 

plaatsgebrek, een forse groei doorgemaakt hebben naar 314 leden en er ook sprake is van een 

wachtlijst. Daarnaast zitten zij nu al op verschillende locaties en zouden graag naar één locatie 

gaan, indien mogelijk. Als zij de beschikking zouden hebben over 3x2 velden zouden zij uit de 

brand zijn.  Zij hebben ook aangeboden om via co-financiering een financiële bijdrage te 

kunnen leveren om de sporthal te kunnen realiseren. Ook maken de kantineopbrengsten een 

wezenlijk onderdeel uit van hun exploitatie. Zij vragen zich af op welk moment sporthal De 

Heeg wordt gesloopt? Is dit op het moment dat op de Demertdwarsstraat de nieuwe sporthal 

is gerealiseerd?  Als dit niet het geval is, komen zij in grote problemen en kan het voortbestaan 

van deze vereniging op het spel komen te staan.  



 
 

4. Is er überhaupt met de sportverenigingen binnen Maastricht een overleg geweest over de 

behoeften die er op dit moment leven bij onze sportverenigingen inzake realisatie van 

sportaccommodaties?  Wij willen toch ook graag het sporten in algemene zin bevorderen. 

  

5. Kunt u nog eens aangeven hoe de prognoses van de leerlingaantallen tot stand zijn gekomen 

en waarom de Pronexus prognoses leidend zijn t.o.z. van de Duo cijfers? 

 

6. Als het IHP VO (speciaal) en binnensportaccommodaties integraal wordt vastgesteld, treedt 

een volgende fase in, namelijk planning, fasering en uitvoering geven aan de plannen. 

Uitgebreide participatie met de buurten, verkeersplannen, positionering van sporthallen, 

indeling van terreinen zal dan een plek moeten krijgen in de plannen. Had dit niet in een 

eerder stadium moeten plaatsvinden opdat er meer draagkracht zou zijn voor de plannen en er 

ook sprake zou zijn van meer evenwichtiger plannen? 
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